



DU SECONDARY PUBLIC OFFERING

DFM COMMUNICATIONS PACK



DFM Microsite

Company Brief	
"du" adds life to life with a comprehensive portfolio of mobile, fixed, ICT, network infrastructure, and fintech solutions. Through a digital-first approach powered by ultra-reliable fibre and 5G technology, du delivers bespoke solutions leveraging cloud computing, AI-driven analytics, advanced cybersecurity, and IoT integration. As a trusted digital telco enabler spearheading the UAE's digital transformation, du collaborates with a dynamic partner ecosystem to propel industries and society toward operational excellence, shaping a more connected and digitally advanced future across the region.	"دو"، تحيا بها الحياة، من خلال قيادتها لمستقبل مدعوم بأحدث التقنيات والابتكارات الرقمية، حيث ترسخ الشركة ريادتها في مجال الاتصالات والخدمات الرقمية المتكاملة، وتقدم مجموعة واسعة من الحلول المبتكرة في مجالات الهاتف المتحرك، والثابت، وخدمات النطاق العريض، وحلول تكنولوجيا المعلومات والاتصالات المبتكرة والخدمات المالية الرقمية، التي تهدف إلى تبسيط خدمات الاتصال وتوفير أحدث التقنيات للعملاء في جميع أنحاء دولة الإمارات العربية المتحدة. ومن خلال استراتيجيتها التي تركز على الرقمنة أولاً، والمدعومة بشبكة ألياف ضوئية فائقة الجودة وتقنية الجيل الخامس، تمكن "دو" الجهات الحكومية، والمؤسسات، والأفراد من مواكبة التحولات في المشهد الرقمي من خلال التعاون مع شبكة ديناميكية من الشركاء لدعم تميز العمليات التشغيلية لكافة قطاعات الأعمال وتعزيز ازدهار المجتمع، بما يسهم في بناء مستقبل متقدم رقمياً وأكثر اتصالاً في المنطقة، ودفع عجلة التحول الرقمي في دولة الإمارات العربية المتحدة.
High Resolution of The Company Logo	
<i>Attached</i>	
Website Link	
www.du.ae/secondary_public_offering	
Call Center Number	
ENBD call center number: 800 3623 476	



Email address for inquiries (IR related) investor.relations@du.ae	
Confirmed Dates	
• Price range and start of institutional & retail book building (subscription opening date): 8 September 25 • Close of institutional and retail book building (subscription closing date): 12 September 25 • Announcement of final offer price: 15 September 25 • Final allocation and commencement of refunds: 16 September 25 • Newly owned shares can be bought/sold: 16 September 25	• تحديد النطاق السعري وبدء عملية بناء سجل الأوامر للمؤسسات والأفراد (تاريخ فتح باب الاكتتاب): 8 سبتمبر 2025 • إغلاق عملية بناء سجل الأوامر للمؤسسات والأفراد (تاريخ إغلاق باب الاكتتاب): 12 سبتمبر 2025 • الإعلان عن السعر النهائي للطرح: 15 سبتمبر 2025 • التخصيص النهائي وبدء رد المبالغ الفائضة: 16 سبتمبر 2025 • بدء تداول الأسهم المملوكة حديثاً: 16 سبتمبر 2025
List of Receiving Banks	
• Emirates NBD Bank PJSC – Lead Receiving Bank • Abu Dhabi Commercial Bank PJSC • Abu Dhabi Islamic Bank PJSC • Al Maryah Bank Community Bank • Dubai Islamic Bank PJSC • Emirates Islamic Bank PJSC • First Abu Dhabi Bank PJSC • Wio Bank PJSC	• بنك الإمارات دبي الوطني (ش.م.ع) – الجهة المستلمة الرئيسية • بنك أبوظبي التجاري (ش.م.ع) • مصرف أبوظبي الإسلامي (ش.م.ع) • بنك المارية المحلي • بنك دبي الإسلامي (ش.م.ع) • بنك الإمارات الإسلامي (ش.م.ع) • بنك أبوظبي الأول (ش.م.ع) • بنك ويو (ش.م.ع)



Key Details of the Offering

Amount of shares to be offered - The offering comprises a secondary public offering of up to 342,084,084 existing shares in du, offered by the Selling Shareholder representing 7.55% of du's share capital and 75% of Mamoura Diversified Global Holding's ("Mamoura") stake in the Company. - The price range has been set between AED 9.00 to AED 9.90 per share. The final offer price per share will be determined through a bookbuilding process and will be announced on 15 September 2025. - All shares to be offered are existing shares held by Mamoura. - The offering will not result in any dilution of ownership rights for the existing shareholders of the Company.	عدد الأسهم المطروحة - يتضمن الطرح العام الثانوي ما يصل إلى 342,084,084 سهماً قائماً في شركة "دو"، معروضاً من قبل المساهم البائع، بما يمثل 7.55% من رأس المال المصدر للشركة، وما نسبته 75% من حصة المعمورة دايفيرسيفيد جلوبال هولدينغ ش.م.ع ("المعمورة") في الشركة. - تم تحديد النطاق السعري بين 9.0 و 9.90 درهماً للسهم الواحد. وسيتم تحديد السعر النهائي للسهم من خلال عملية بناء سجل الأوامر والإعلان عنه في 15 سبتمبر 2025. - جميع الأسهم المطروحة مملوكة حالياً من قبل "المعمورة". - لن يترتب على الطرح أي تخفيض في حقوق ملكية المساهمين الحاليين في الشركة.
First tranche: UAE retail offering Subscription period: 08 – 12 September 2025 The first tranche (UAE retail offering) is open to individual and other investors (including companies and	الشريحة الأولى: الطرح المخصص للأفراد في دولة الإمارات فترة الاكتتاب: 8 – 12 سبتمبر 2025



establishments) holding a National Investor Number (NIN) with the DFM. • A total of 17,104,204 shares will be offered to the public or an equivalent of 5% of the total offering. • Minimum application of AED 5,000. • Any additional increments are at least AED 1,000. • Each subscriber will have a guaranteed minimum allocation of up to 500 shares. • There is no maximum application. • The subscription is open from 8 September 2025 until 12:00 PM on 12 September 2025.	• تضم هذه الشريحة الأفراد وغيرهم من المستثمرين (بما في ذلك الشركات والمؤسسات) الحاصلين على رقم مستثمر (NIN) من سوق دبي المالي. • يبلغ إجمالي الأسهم المطروحة ضمن هذه الشريحة 17,104,204 سهماً، أي ما يعادل 5% من إجمالي الطرح. • الحد الأدنى للاكتتاب: 5,000 درهم. • أي طلبات إضافية يجب أن تكون بمضاعفات 1,000 درهم. • لكل مكتتب حد أدنى مضمون للتخصيص يصل إلى 500 سهم. • لا يوجد حد أقصى للاكتتاب. • الاكتتاب متاح من 8 سبتمبر 2025 وحتى الساعة 12:00 ظهراً من يوم 12 سبتمبر 2025.
Second Tranche: Global offering Subscription period: 08 – 12 September 2025 • The second tranche (global offering) is specifically for qualified institutional investors in the UAE and various other jurisdictions outside the United States in accordance with Regulation S. • A total of 324,979,880 shares will be offered to the public or an equivalent of 95% of the total offering.	الشريحة الثانية: الطرح العالمي فترة الاكتتاب: 8 – 12 سبتمبر 2025 • هذه الشريحة مخصصة للمستثمرين المؤهلين من المؤسسات في دولة الإمارات ومناطق أخرى خارج الولايات المتحدة، وفقاً لأحكام اللائحة S. • يبلغ إجمالي الأسهم المطروحة ضمن هذه الشريحة 324,979,880 سهماً، أي ما يعادل 95% من إجمالي الطرح. • الحد الأدنى للاكتتاب: 5,000,000 درهم.



• Minimum application of AED 5,000,000. • The subscription is open from 8 September 2025 until end of day 12 September 2025.	• الاككتاب متاح من 8 سبتمبر 2025 وحتى نهاية يوم 12 سبتمبر 2025.
--	---

FAQs

About the Offering	حول الطرح
--------------------	-----------



1. What has been announced?

du announced the launch of a secondary public offering of du shares held by Mamoura Diversified Global Holding PJSC, a subsidiary of Mubadala Investment Company PJSC, increasing du's free float and contributing to the improvement of the stock liquidity.

For more information about the announcement, visit du's secondary public offering microsite at www.du.ae/secondary_public_offering

2. What is a secondary public offering?

A secondary public offering refers to the sale of already-issued shares by an existing shareholder, in this case, Mamoura. The company does not issue new shares, and therefore, existing shareholders are not diluted.

For more information, visit du's secondary public offering microsite at www.du.ae/secondary_public_offering

3. How is this different from an Initial Public Offering (IPO)?

While the subscription process for investors is similar to an IPO, including a prospectus with a price range, a bookbuilding period, and participation through receiving banks (for retail investors), this is not an IPO.

An IPO involves a company listing its shares for the first time and typically raising new capital. In contrast, this offering is a

1. ما الذي أُعلن عنه؟

أعلنت "دو" عن إطلاق طرح عام ثانوي لأسهمها التي تملكها شركة "المعمورة دافيرسيفايذ جلوبال هولدينغ ش.م.ع" التابعة لشركة "مبادلة للاستثمار ش.م.ع"، في خطوة تستهدف زيادة نسبة الأسهم الحرة المتاحة للتداول، بما يُسهم في تعزيز سيولة سهم "دو" بشكل كبير.

لمعرفة مزيد من المعلومات حول الإعلان، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي لشركة "دو": www.du.ae/secondary_public_offering

2. ما هو الطرح العام الثانوي؟

الطرح العام الثانوي هو عملية بيع لأسهم قائمة سبق إصدارها من قبل مساهم حالي وفي هذه الحالة شركة "المعمورة". ولا تقوم الشركة بإصدار أي أسهم جديدة ضمن هذه العملية، وبالتالي لا يحدث أي تخفيض في حصص المساهمين الحاليين.

لمعرفة مزيد من المعلومات، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي لشركة "دو": www.du.ae/secondary_public_offering

3. كيف يختلف هذا الطرح عن الطرح العام الأولي؟

رغم أن إجراءات الاكتتاب بالنسبة للمستثمرين تشبه من حيث الشكل ما يجري في الطرح العام الأولي مثل إصدار نشرة طرح تحتوي على نطاق سعري، وفترة بناء سجل الأوامر، وإتاحة الاكتتاب عبر الجهات المستلمة للمستثمرين الأفراد، إلا أن هذه العملية ليست طرحاً أولياً.



secondary public offering by an existing shareholder (Mamoura) in a company that is already listed (du). No new shares are issued.

For more information, visit du's secondary public offering microsite at www.du.ae/secondary_public_offering

4. Will this transaction dilute existing shareholders shares?

No. The transaction involves only the sale of existing shares. There is no issuance of new shares, and for existing shareholders, their ownership percentage will remain unchanged if they do not participate in the offering.

For more information on how this transaction affects existing shareholders, visit du's investor relations webpage at <https://www.du.ae/about-us/investor-relations>

5. How does it affect existing shareholders?

This transaction does not affect existing shareholders. No action is required from you unless you wish to participate in the offering.

For more information on how this transaction affects existing shareholders, visit du's investor relations webpage at <https://www.du.ae/about-us/investor-relations>

فالطرح العام الأولي يتم عندما تقوم الشركة بإدراج أسهمها للتداول للمرة الأولى بغرض جمع رأس مال جديد يدخل إلى الشركة. أما في هذه الحالة، فهو طرح عام ثانوي من قبل مساهم قائم (شركة "المعمورة") في شركة مدرجة بالفعل ("دو")، ولا يتضمن إصدار أي أسهم جديدة.

للمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي لشركة "دو": www.du.ae/secondary_public_offering

4. هل سيؤدي هذا الطرح إلى تخفيض حصص المساهمين الحاليين؟

لا، تقتصر هذه العملية على بيع أسهم قائمة بالفعل. ولا يتضمن الطرح إصدار أي أسهم جديدة. وبذلك تبقى نسب ملكية المساهمين الحاليين من دون تغيير إذا لم يشاركوا في الاكتتاب.

لمعرفة مزيد من المعلومات حول تأثير هذا الطرح على المساهمين الحاليين، يُرجى زيارة صفحة علاقات المستثمرين الخاصة بشركة "دو": www.du.ae/secondary_public_offering

5. كيف سيؤثر هذا الطرح على المساهمين الحاليين؟

لا يؤثر هذا الطرح على المساهمين الحاليين. ولا يُطلب من المساهمين الحاليين القيام بأي إجراء ما لم يرغبوا في المشاركة في الاكتتاب.



6. Can I participate in the secondary public offering?

Yes. Both retail and institutional investors can participate by subscribing through the official Receiving Banks and Joint Global Coordinators listed on www.du.ae/secondary_public_offering.

The subscription period for the retail offer commences at 9:00 AM on 8 September 2025 and is expected to close at 12:00 PM on 12 September 2025.

For more information and how to subscribe to the offering, visit du's secondary public offering microsite at www.du.ae/secondary_public_offering

7. How do Retail Investors participate in the offering?

If you wish to participate, you can **only** do so through the official channels and through the receiving banks listed on the official microsite for the secondary public offering.

To learn more about how to subscribe and access the full list of receiving banks, visit du's secondary public offering microsite at www.du.ae/secondary_public_offering.

8. What is the price range for the offering?

The price range has been set between AED 9.00 to AED 9.90 per share.

For more information, visit du's secondary public offering microsite at www.du.ae/secondary_public_offering

لمعرفة مزيد من المعلومات، حول تأثير هذا الطرح على المساهمين الحاليين، يُرجى زيارة صفحة علاقات المستثمرين الخاصة بشركة "دو":
www.du.ae/secondary_public_offering

6. هل يمكنني المشاركة في الطرح العام الثانوي؟

نعم، يمكن لكل من المستثمرين الأفراد والمؤسسات المشاركة في الطرح من خلال الاكتتاب عبر الجهات المستلمة الرسمية والمنسقين العالميين المشتركين الذين تتوفر بياناتهم في الموقع الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي لشركة "دو".

وتبدأ فترة الاكتتاب لشريحة الأفراد في تمام الساعة 9:00 صباحاً يوم 8 سبتمبر 2025، ومن المتوقع أن تنتهي في تمام الساعة 12:00 ظهراً يوم 12 سبتمبر 2025.

للمزيد من المعلومات حول كيفية الاكتتاب، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي لشركة "دو":
www.du.ae/secondary_public_offering

7. كيف يمكن للمستثمرين الأفراد المشاركة في الطرح؟

إذا رغبت في المشاركة، فيمكنكم القيام بذلك حصراً عبر القنوات الرسمية ومن خلال الجهات المستلمة المدرجة في الموقع الإلكتروني الرسمي للطرح العام الثانوي.



9. How is the offer price determined?

The final offer price will be set through a bookbuilding process. The final offer price will be announced on 15 September 2025.

For more information, visit du's secondary public offering microsite at www.du.ae/secondary_public_offering

10. Can I buy shares on the open market instead of participating in the offering?

Yes. You can continue to buy shares on the Dubai Financial Market (DFM) as usual (unless for any reason the shares are suspended from trading).

However, to participate in the secondary public offering, you must go through the official subscription channels listed on du's secondary public offering microsite at www.du.ae/secondary_public_offering.

11. What are the key dates?

- Bookbuild and subscription period: 8–12 September 2025
- Final pricing announcement: 15 September 2025
- Availability of Offer Shares for trading: 16 September 2025

For more information, visit du's secondary public offering microsite at www.du.ae/secondary_public_offering

للاطلاع على مزيد من التفاصيل حول كيفية الاكتتاب والوصول إلى القائمة الكاملة للجهات المستلمة، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي لشركة "دو": www.du.ae/secondary_public_offering

8. ما هو النطاق السعري للطرح؟

تم تحديد النطاق السعري للطرح بين 9.0 و9.90 درهماً للسهم الواحد.

للمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي لشركة "دو": www.du.ae/secondary_public_offering

9. كيف يتم تحديد سعر الطرح؟

سيتم تحديد سعر الطرح النهائي من خلال عملية بناء سجل الأوامر. وسيتم الإعلان عن السعر النهائي في 15 سبتمبر 2025.

للمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي لشركة "دو": www.du.ae/secondary_public_offering

10. هل يمكنني شراء الأسهم من السوق المفتوحة بدلاً من المشاركة في الطرح؟

نعم، يمكنكم الاستمرار في شراء الأسهم عبر سوق دبي المالي كالمعتاد (ما لم يتم تعليق تداول الأسهم لأي سبب).



12. Will the offer be priced at a discount?

The final price will be determined through an institutional bookbuilding process that reflects investor demand and market conditions.

For more information, visit du's secondary public offering microsite at www.du.ae/secondary_public_offering

13. What happens if the offer is over-subscribed?

Similar to an IPO, allocations for the retail tranche will be scaled pro-rata. Retail investors are guaranteed a minimum allocation of up to 500 shares each, subject to availability.

For more information about the subscription process, visit du's secondary public offering microsite at www.du.ae/secondary_public_offering

14. Will du's shares be tradable during the offer period?

Yes. du shares will remain tradable on the DFM throughout the offer period (unless for any reason the shares are suspended from trading).

For more information, visit du's secondary public offering microsite at www.du.ae/secondary_public_offering.

وُيُرجى العلم بأن المشاركة في الطرح العام الثانوي تتطلب الاكتتاب عبر القنوات الرسمية المدرجة في الموقع الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي لشركة "دو": www.du.ae/secondary_public_offering

11. ما هي المواعيد الرئيسية؟

- فترة بناء سجل الأوامر والاكتتاب: من 8 إلى 12 سبتمبر 2025
- الإعلان عن السعر النهائي: 15 سبتمبر 2025
- بدء تداول أسهم الطرح: 16 سبتمبر 2025

للمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي لشركة "دو": www.du.ae/secondary_public_offering

12. هل سيتم تسعير الطرح بخصم؟

سيتم تحديد السعر النهائي من خلال عملية بناء سجل الأوامر للمستثمرين من المؤسسات والشركات، بحيث يعكس حجم الطلب من المستثمرين وظروف السوق.

للمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي لشركة "دو": www.du.ae/secondary_public_offering

13. ماذا يحدث في حال تجاوز حجم الاكتتاب المعروض؟



15. Will the secondary public offering affect the Share Price?

As with any transaction and material announcement, price movements might take place.

For more information, visit du's secondary public offering microsite at www.du.ae/secondary_public_offering.

16. Should I participate in the secondary public offering?

Any decision to invest in a secondary public offering should be based on your individual financial situation and advice from a licensed financial advisor, as appropriate.

For more information about the investment highlights, visit du's secondary public offering microsite at www.du.ae/secondary_public_offering.

17. Will du receive any proceeds from the offering?

No. All proceeds from the secondary public offering will go to Mamoura. For information on how the proceeds of the offering will be used, refer to the prospectus, which is available on du's secondary public offering microsite at www.du.ae/secondary_public_offering.

18. Why is Mamoura selling its shares and what is the benefit for du?

Mamoura is pursuing a secondary public offering as part of its regular portfolio rebalancing. A secondary public offering

على غرار الطرح العام الأولي، سيتم تخصيص الأسهم لشريحة الأفراد على أساس نسبي. ويضمن ذلك لكل مستثمر من الأفراد حد أدنى للتخصيص يصل إلى 500 سهم، وذلك رهناً بتوافر الأسهم.

للمزيد من المعلومات حول عملية الاكتتاب، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي لشركة "دو":
www.du.ae/secondary_public_offering

14. هل ستظل أسهم "دو" قابلة للتداول خلال فترة الطرح؟

نعم، ستظل أسهم "دو" قابلة للتداول في سوق دبي المالي طوال فترة الطرح (ما لم يتم إيقاف تداول الأسهم لأي سبب من الأسباب).

للمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي لشركة "دو": www.du.ae/secondary_public_offering

15. هل سيؤثر الطرح العام الثانوي على سعر السهم؟

كما هو الحال في أي صفقة أو إعلان جوهري، قد تحدث تحركات في سعر السهم.

للمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي لشركة "دو": www.du.ae/secondary_public_offering

16. هل ينبغي أن أشارك في الطرح العام الثانوي؟



structure will facilitate an orderly sale and the transaction is an opportunity for du to highlight its attractive equity story to the market, increase the free float and enhance trading liquidity.

For more information on du's secondary public offering, please refer to the microsite at www.du.ae/secondary_public_offering.

19. Will the secondary public offering affect du's dividends?

No. The dividend policy approved at du's AGM in March 2025 is valid for the period 2025 to 2027 and is unaffected by the secondary public offering.

For more information about the dividends and du's dividend policy, please refer to the prospectus available on du's secondary public offering microsite at www.du.ae/secondary_public_offering.

20. Will this change du's governance or board representation?

The transaction does not affect du's governance or board representation. Any changes will follow due process and be disclosed in accordance with regulatory requirements.

For more information, visit du's secondary public offering microsite at www.du.ae/secondary_public_offering.

يجب أن يستند أي قرار بالاستثمار في الطرح العام الثانوي إلى الوضع المالي الفردي للمستثمر، وبالاستعانة بمشورة مستشار مالي مرخص عند الحاجة.

للمزيد من المعلومات حول مقومات الاستثمار، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي لشركة "دو":
www.du.ae/secondary_public_offering

17. هل ستحصل دو" على أي عوائد من الطرح؟

لا، ستؤول جميع العوائد الناتجة عن الطرح العام الثانوي إلى "المعمورة". للاطلاع على آليات توظيف واستخدام عوائد الطرح، يُرجى الإطلاع على نشرة الطرح المتاحة على الموقع الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي لشركة "دو":
www.du.ae/secondary_public_offering

18. لماذا تقوم "المعمورة" ببيع أسهمها؟ وما الفائدة العائدة على شركة "دو"؟

تجري "المعمورة" هذا الطرح العام الثانوي في إطار عملياتها الدورية لإعادة موازنة محفظتها الاستثمارية. وتُسهّل هيكلية الطرح العام الثانوي إتمام عملية بيع مُنظّمة للأسهم، بينما تُمثّل هذه الصفقة في الوقت ذاته فرصة قيمة لشركة "دو" لتُبرز للمتعاملين في السوق قصة نجاحها الجاذبة، وتزيد من حجم أسهمها الحرة، وترفع مستوى سيولة التداول على السهم.

للمزيد من المعلومات حول الطرح العام الثانوي لشركة "دو"، يرجى زيارة:
www.du.ae/secondary_public_offering



21. What is du's growth strategy going forward?

For information on du's growth strategy and investment highlights, visit du's secondary public offering microsite at www.du.ae/secondary_public_offering.

19. هل سيؤثر الطرح العام الثانوي على توزيعات أرباح "دو"؟

لا، تظل سياسة توزيع الأرباح التي تم إقرارها في اجتماع الجمعية العمومية السنوي في مارس 2025 سارية للسنوات 2025-2027، ولن تتأثر بالطرح العام الثانوي.

للمزيد من المعلومات حول توزيعات الأرباح، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي لشركة "دو":
www.du.ae/secondary_public_offering

20. هل سيؤدي هذا الطرح إلى تغيير في آليات حوكمة "دو" أو تمثيل مجلس إدارتها؟

لا، لن يؤثر هذا الطرح على هيكل الحوكمة أو تمثيل مجلس إدارة "دو". وأي تغييرات محتملة ستخضع للإجراءات الرسمية المتبعة وسيتم الإفصاح عنها وفقاً لمتطلبات الجهات التنظيمية.

للمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي لشركة "دو": www.du.ae/secondary_public_offering

21. ما هي استراتيجية نمو "دو" في المرحلة المقبلة؟

للاطلاع على استراتيجية النمو ومقومات الاستثمار الخاصة بشركة "دو"، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي لشركة "دو":
www.du.ae/secondary_public_offering

How to Subscribe

كيفية الاكتتاب في الطرح



22. How can I subscribe to the secondary public offering?

Once the subscription period starts on 8 September at 9:00 AM, go to ipos.dfm.ae. The link will take you to the DFM Subscription Platform webpage.

You can subscribe using the following DFM channels:

- DFM App
- DFM iVestor App
- ipos.dfm.ae

To subscribe online, you will need to have the following:

- An active DFM Investor Number (NIN).
- A DFM iVestor Card which is activated and has sufficient funds or use your bank.
- Account funds to subscribe online through the UAE Central Bank payment gateway at <https://www.dfm.ae/> or the DFM app.

23. What is a DFM Investor Number (NIN)?

NIN is an identification number issued to the investor by Dubai CSD at DFM. This is required for an investor to hold shares that are traded on DFM, including subscribing to an offering taking place on DFM.

24. How do I apply for a DFM Investor Number (NIN)?

The channels to apply for a DFM Investor Number are:

22. كيف يمكنني الاكتتاب في الطرح العام الثانوي؟

بمجرد بدء فترة الاكتتاب يوم 8 سبتمبر 2025 في تمام الساعة 9:00 صباحاً، يُرجى الدخول إلى ipos.dfm.ae حيث سيتم توجيهك إلى منصة الاكتتاب الخاصة بسوق دبي المالي.

يمكن الاكتتاب من خلال القنوات التالية:

- تطبيق سوق دبي المالي (DFM App)
- تطبيق iVestor
- موقع ipos.dfm.ae

للاكتتاب عبر المنصة الإلكترونية، ستحتاج إلى ما يلي:

- رقم مستثمر فعال صادر عن سوق دبي المالي.
- بطاقة iVestor صادرة عن سوق دبي المالي، مفعلة وبها رصيد كافٍ، أو استخدام حسابك المصرفي.
- رصيد حساب بنكي كافٍ لإتمام الاكتتاب عبر بوابة الدفع التابعة لمصرف الإمارات المركزي من خلال موقع www.dfm.ae أو عبر تطبيق سوق دبي المالي.

23. ما هو رقم المستثمر (NIN) في سوق دبي المالي؟



- **DFM App:** For individual investors only (legal guardians can also apply for their minors below age 18).
- **eServices at www.dfm.ae:** For companies only.
- **Dubai CSD Desk at DFM Trading Floor:** For all types of investors (timings: Mon-Fri 8:00 am – 4:00 pm).
- **Licensed Brokerage Firms at DFM:** For all types of investors, click [here](#) to view a list of DFM brokerage firms.

25. What is the DFM iVestor Card?

The DFM iVestor Card is a pre-paid card allowing you to receive cash dividends electronically and it enables you to subscribe to IPOs, secondary public offerings or rights issues using the online DFM Subscription Platform with the card.

26. How do I apply for the DFM iVestor Card?

You can apply via <https://www.dfm.ae/> or the DFM App/ DFM iVestor App. It takes up to 10 working days for you to receive the iVESTOR Card.

27. When will subscriptions close?

The subscription period for the retail offer (first Tranche) commences at 9:00 AM on 8 September 2025 and is expected to close at 12:00 PM on 12 September 2025.

The subscription period for the global offering (Second Tranche) commences at 9:00 AM on 8 September 2025 and will close at 3:00 PM on 12 September 2025.

رقم المستثمر هو رقم تعريف تصدره شركة دبي للإيداع في سوق دبي المالي. وهو يُعد مطلباً إلزامياً لحيازة وامتلاك الأسهم المتداولة في سوق دبي المالي، بما في ذلك الاكتتابات في الطروحات العامة التي تتم عبر السوق.

24. كيف يمكنني التقدم للحصول على رقم مستثمر؟

فيما يلي قنوات تقديم طلب الحصول على رقم مستثمر:

- تطبيق سوق دبي المالي: للأفراد فقط (يمكن للأوصياء الشرعيين التقديم للقاصرين دون 18 عاماً).
- الخدمات الإلكترونية على www.dfm.ae، وهي مخصصة للشركات فقط.
- مكتب شركة دبي للإيداع في قاعة التداول بسوق دبي المالي: لجميع فئات المستثمرين (من الإثنين إلى الجمعة من 8:00 صباحاً حتى 4:00 مساءً).
- شركات الوساطة المرخصة في سوق دبي المالي: لجميع أنواع المستثمرين (اضغط هنا للاطلاع على قائمة بشركات الوساطة).

25. ما هي بطاقة iVestor؟

بطاقة iVestor هي بطاقة دفع مسبق تمكّنك من استلام توزيعات الأرباح النقدية إلكترونياً، كما تتيح لك الاكتتاب في الطروحات العامة الأولية والطروحات العامة الثانوية وحقوق الأولوية عبر منصة الاكتتاب الإلكترونية لسوق دبي المالي.



The final offer price will be announced on 15 September 2025, and excess funds or the full amount will be refunded to retail investors no later than 16 September 2025.

All investors will be able to trade their offer shares upon opening of the DFM on 16 September 2025.

28. Which banks or brokers are participating in the secondary public offering/who are the receiving banks?

The joint global coordinators and joint Bookrunners for the offering are Abu Dhabi Commercial Bank PJSC, Emirates NBD Capital PSC, First Abu Dhabi Bank PJSC and Goldman Sachs International.

The receiving banks are:

- Emirates NBD (ENBD) – *Lead Receiving Bank*
- Abu Dhabi Commercial Bank PJSC
- Abu Dhabi Islamic Bank PJSC
- Al Maryah Bank Community Bank
- Dubai Islamic Bank PJSC
- Emirates Islamic Bank PJSC
- First Abu Dhabi Bank PJSC
- Wio Bank PJSC

For more information about du and how to subscribe to the offering, visit du's secondary public offering microsite at www.du.ae/secondary_public_offering

26. كيف يمكنني التقدم بطلب للحصول على بطاقة iVestor؟

يمكنك التقديم عبر موقع www.dfm.ae أو من خلال تطبيق سوق دبي المالي أو تطبيق iVestor. وتستغرق عملية استلام بطاقة iVestor ما يصل إلى 10 أيام عمل.

27. متى يُغلق باب الاكتتاب؟

تبدأ فترة الاكتتاب للأفراد (الشريحة الأولى) في تمام الساعة 9:00 صباحاً يوم 8 سبتمبر 2025، ومن المتوقع أن تنتهي في تمام الساعة 12:00 ظهراً يوم 12 سبتمبر 2025.

تبدأ فترة الاكتتاب للمؤسسات (الشريحة الثانية) في تمام الساعة 9:00 صباحاً يوم 8 سبتمبر 2025، ومن المتوقع أن تنتهي في تمام الساعة 3:00 عصراً يوم 12 سبتمبر 2025.

وسيتم الإعلان عن سعر الطرح النهائي في 15 سبتمبر 2025، وسيتم رد أي مبالغ فائضة أو كامل المبلغ إلى المستثمرين الأفراد في موعد أقصاه 16 سبتمبر 2025.

وسيتمكن جميع المستثمرين من تداول أسهم الطرح عند افتتاح سوق دبي المالي في 16 سبتمبر 2025.

28. ما هي البنوك أو الوسطاء المشاركون في الطرح العام الثانوي؟ ومن هي الجهات المستلمة؟



29. Where can I find more information?

Full details of the offering, including the prospectus, list of receiving banks, key dates, and process, are available at www.du.ae/secondary_public_offering.

- المنسقون العالميون المشتركون ومديرو سجل الاكتتاب المشترك هم:

- o بنك أبوظبي التجاري (ش.م.ع)
- o الإمارات دبي الوطني كابيتال (ش.م.خ)
- o بنك أبوظبي الأول (ش.م.ع)
- o غولدمان ساكس إنترناشيونال

- الجهات المستلمة:

- o بنك الإمارات دبي الوطني (ش.م.ع) – الجهة المستلمة الرئيسية
- o بنك أبوظبي التجاري (ش.م.ع)
- o مصرف أبوظبي الإسلامي (ش.م.ع)
- o بنك المارية المحلي
- o بنك دبي الإسلامي (ش.م.ع)
- o بنك الإمارات الإسلامي (ش.م.ع)
- o بنك أبوظبي الأول (ش.م.ع)
- o بنك "ويو" (ش.م.ع)

لمعرفة مزيد من المعلومات حول "دو" وكيفية الاكتتاب في الطرح، يُرجى زيارة الموقع

الإلكتروني المخصص للطرح العام الثانوي:

www.du.ae/secondary_public_offering

29. أين يمكنني العثور على مزيد من المعلومات؟



	جميع تفاصيل الطرح، بما في ذلك نشرة الطرح، وقائمة الجهات المستلمة، والمواعيد الرئيسية، وإجراءات الاكتتاب، متوفرة عبر الموقع الإلكتروني: www.du.ae/secondary_public_offering
--	--

SMS Campaign

RETAIL SUBSCRIPTION PERIOD STARTS: 8 SEPTEMBER 2025	
du launched a secondary public offering. Subscriptions start today and end at 12.00PM, Friday 12 September 2025. Price range set between AED 9.00 – 9.90. For info visit www.du.ae/secondary_public_offering	أعلنت "دو" عن إطلاق طرح عام ثانوي. يبدأ الاكتتاب اليوم وينتهي في تمام الساعة 12:00 ظهرًا يوم الجمعة الموافق 12 سبتمبر 2025. ويتراوح النطاق السعري للسهم الواحد بين 9.0 و 9.90 درهم. للمعلومات www.du.ae/secondary_public_offering
COUNTDOWN TO SUBSCRIPTIONS CLOSING: TO BE SENT OUT ON 10 SEPTEMBER	
3 days left to subscribe to du's secondary public offering. Price range set between AED 9.00 – 9.90. For info visit www.du.ae/secondary_public_offering	3 أيام متبقية للاكتتاب في الطرح العام الثانوي لأسهم "دو". تم تحديد النطاق السعري للطرح بين 9.0 و 9.90 درهماً للسهم الواحد. للمعلومات www.du.ae/secondary_public_offering
FINAL OFFER PRICE ANNOUNCEMENT: 15 SEPTEMBER 2025	
Subscriptions for du's secondary public offering have closed. Final offer price has been set at AED X per share. For info, visit www.du.ae/secondary_public_offering	تم إغلاق باب الاكتتاب في الطرح العام الثانوي لأسهم "دو". تم تحديد السعر النهائي للطرح عند X درهماً للسهم الواحد. للمعلومات www.du.ae/secondary_public_offering
ALLOCATION: 16 SEPTEMBER 2025	



du allocation of X shares to NIN0000000000. Refund excess of AED X from X. For info, contact your subscription recipient

تم تخصيص عدد [X] من أسهم "دو" لرقم المستثمر NIN0000000000. تم رد مبلغ فائض بقيمة X درهماً من أصل X درهماً. للمزيد من المعلومات، يُرجى التواصل مع الجهة المستلمة لطلب الاكتتاب